
 

 

 

 

 

Obec Kamenná Poruba 
Obecný úrad Kamenná Poruba č.207, 093 03 Vranov nad Topľou, IČO: 00332461, DIČ: 2020630106 

 

ZÁPISNICA 

Zo 6. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Obci Kamenná Poruba konaného dňa 25.05.2023 

Začiatok zasadnutia: 17:00 hod 

Starosta obce:  Mgr. Miroslav Janoško 

 

Prítomní:        Neprítomní:   

Baranský Dušan,                  Mgr. Hajník Martin        . 

Bindas Miroslav,                                                                                       Hricová Oľga 

Hurný Peter, 

Mgr. Vaľovčinová Adriana, 

Lukačin Ján, 

Sabol Peter,  

Ďuďa Martin  

                                       

Hostia:  

Orenič Miroslav 

  

Návrh programu: 

1. Privítanie a otvorenie zasadnutia,  

2. Schválenie programu zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, 

3. Informácia o plnení uznesení obecného zastupiteľstva, 

4. Schválenie záverečného účtu, 

5. Vyjadrenie hlavného kontrolóra k záverečnému účtu , 

6. Schválenie použitia rezervného fondu,, 

7. Predloženie odborného stanoviska hlavného kontrolóra obce k zadlženosti obce Kamenná 

Poruba, 

8. Protest prokurátora proti uzneseniu obecného zastupiteľstva Kamenná Poruba č. 364/2022 zo 

dňa 09.08.2022, 

9. Protest prokurátora proti uzneseniu obecného zastupiteľstva Kamenná Poruba č. 365/2022 zo 

dňa 09.08.2022, 

10. Organizácia akcie Rybacích hodov a družobného stretnutia s obcou Kamenná Poruba okr. 

Žilina, 

11. Rôzne, 

12. Diskusia, 

13. Záver. 



 

K bodu 1. Privítanie, otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Kamennej Porube otvoril a viedol starosta obce p. 

Mgr. Janoško Miroslav. V úvode privítal poslancov obecného zastupiteľstva a ostatných 

prítomných a skonštatoval, že z celkového počtu 9 poslancov OZ je prítomných 7, tzn., že 

Obecné zastupiteľstvo je v zmysle § 12 ods. 7 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov uznášania schopné. 

 

 

K bodu 2. Schválenie programu zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Starosta obce Mgr. Miroslav Janoško predniesol návrh programu zasadnutia, určil 

zapisovateľa zápisnice  Dominiku Bartkovú Guregovú a overovateľov zápisnice : Mgr. 

Adrianu Vaľovčinovú a Miroslava Bindasa. 

 

Hlasovanie: 

Za 7 Baranský Dušan, Bindas Miroslav, Ďuďa Martin , Hurný Peter, 

Mgr. Vaľovčinová Adriana, Lukačin Ján, Sabol Peter 

Proti 0  

Zdržalo sa 0  

Neprítomní 2 Mgr. Hajník Martin, Hricová Oľga 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Program zasadnutia, schvaľuje zapisovateľa a overovateľov 

zápisnice.  

 

K bodu 3. Informácia o plnení uznesení obecného zastupiteľstva 

Starosta obce Mgr. Miroslav Janoško predniesol poslancom obecného zastupiteľstva plnenie 

uznesení. 

1.Uznesenie č. 57/2023 / schválenie Všeobecne záväzného nariadenia obce č. 57/2023 k nákupu 

potravín podľa vekových kategórií stravníkov s účinnosťou od 01.05.2023- Finančné pásmo 2. - 

splnené 

2. Uznesenie č. 60/2023 / Schválenie zámeru opravy Domu smútku a poverenie starostu obce na výber 

firiem na opravu Domu smútku - dňa 15.5.2023 na stretnutí s Lukášom Komenským ako obhliadajúci 

stav strechy domu smútku podal p. Komenský nasledovné vyjadrenie: strecha po zdemontovaní z krovu 

sa naspäť použiť nedá. Takže, ak by sme dávali strechu dole, je potrebné dať novú krytinu. 

3.Uznesenie č.61/2023 / Úprava školského dvora pri Materskej škole Kamenná Poruba - dvor pri MŠ 

bol za posledný mesiac dvakrát pokosený, v pieskovisku je vymenený piesok, čo sa týka úpravy dvora, 

boli oslovené 2 firmy, ale každá má svoje stroje vyťažené, takže čakáme za strojom. 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informácie o plnení uznesení. 

 

 

 

 

 



K bodu 4. Schválenie záverečného účtu 

Poslankyňa Mgr. Adriana Vaľovčinová predniesla poslancom záverečný účet obce 

a upozornila na to, aby sa v budúcom roku urobil najprv audit do apríla a až tak sa schválil 

záverečný účet obce. Starosta informoval poslancov obecného zastupiteľstva, že budúci týždeň 

príde audítor po všetky potrebné dokumenty a začne sa robiť audit.  

 

Hlasovanie: 

Za 7 Baranský Dušan, Bindas Miroslav, Ďuďa Martin, Hurný Peter, 

Mgr. Vaľovčinová Adriana, Lukačin Ján, Sabol Peter 

Proti 0  

Zdržalo sa 0  

Neprítomní 2 Mgr. Hajník Martin, Hricová Oľga 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje záverečný účet obce.  

 

 

K bodu 5. Vyjadrenie hlavného kontrolóra k záverečnému účtu 

Starosta obce informoval poslancov OZ, že kontrolór obce sa ospravedlnil  pre bolesť zubov. 

A ošetrenie u lekára. Starosta obce ho upozornil na jeho pracovný úväzok, aby sa dostavil 

v pondelok a utorok na Obecný úrad.  

 

P. Mgr. Adriana Vaľovčinová je spokojná so správou od hlavného kontrolóra.  

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie vyjadrenie hlavného kontrolóra obce k záverečnému 

účtu.  

 

 

 

K bodu 6.  Schválenie použitia rezervného fondu 

Starosta Mgr. Miroslav Janoško oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva, že rezervný 

fond je vo výške 46945,51 €, ktoré navrhuje použiť na kapitálové výdavky. 

 

Hlasovanie: 

Za 7 Baranský Dušan, Bindas Miroslav, Ďuďa Martin, Hurný Peter, 

Mgr. Vaľovčinová Adriana, Lukačin Ján, Sabol Peter 

Proti 0  

Zdržalo sa 0  

Neprítomní 2 Mgr. Hajník Martin, Hricová Oľga 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje použitie rezervného fondu na kapitálové výdavky.  

 

 

 

 

 



K bodu 7. Predloženie odborného stanoviska hlavného kontrolóra obce k zadlženosti obce 

Kamenná Poruba 

 

 

Starosta obce predložil poslancom obecného zastupiteľstva odborné stanovisko hlavného 

kontrolóra k zadĺženosti obce. 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie odborné stanovisko od kontrolóra obce.  

 

K bodu 8. Protest prokurátora proti uzneseniu obecného zastupiteľstva Kamenná Poruba  

č. 364/2022 zo dňa 09.08.2022 

Starosta obce Mgr. Miroslav Janoško predložil poslancom obecného zastupiteľstva protest 

prokurátora proti uzneseniu obecného zastupiteľstva č. 364/2022 zo dňa 09.08.2022. Poslanci 

obecného zastupiteľstva prejednali tento protest prokurátora proti uzneseniu obecného 

zastupiteľstva č. 364/2022 zo dňa 09.08.2022 a zhodli sa na stanovisku, že pri predaji 

pozemkov neboli dodržané zákonné postupy predaja majetku obce. Starosta obce dal hlasovať 

o vyhovení protestu prokurátora resp. za  nevyhovenie protestu prokurátora: 

 

Hlasovanie za vyhovenie protestu prokurátora: 

Za 0  

Proti 7 Baranský Dušan, Bindas Miroslav, Ďuďa Martin, Hurný Peter, 

Mgr. Vaľovčinová Adriana, Lukačin Ján, Sabol Peter 

Zdržalo sa 0  

Neprítomní 2 Mgr. Hajník Martin, Hricová Oľga 

 

 

Hlasovanie za nevyhovenie protestu prokurátora: 

Za 7 Baranský Dušan, Bindas Miroslav, Ďuďa Martin , Hurný Peter, 

Mgr. Vaľovčinová Adriana, Lukačin Ján, Sabol Peter,  

Proti 0  

Zdržalo sa 0  

Neprítomní 2 Mgr. Hajník Martin, Hricová Oľga 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje nevyhovenie protestu prokurátora proti uzneseniu obecného 

zastupiteľstva č. 364/2022 zo dňa 09.08.2022. 

 

K bodu 9. Protest prokurátora proti uzneseniu obecného zastupiteľstva Kamenná Poruba  

č. 365/2022 zo dňa 09.08.2022 

 

Starosta obce Mgr. Miroslav Janoško oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva protest 

prokurátora proti uzneseniu obecného zastupiteľstva č. 365/2022 zo dňa 09.08.2022. Poslanci 

obecného zastupiteľstva prejednali tento protest prokurátora proti uzneseniu obecného 

zastupiteľstva č. 365/2022 zo dňa 09.08.2022 a zhodli sa na stanovisku, že aj v tomto prípade  

neboli dodržané zákonné postupy predaja majetku obce. Starosta obce dal hlasovať 

o vyhovení protestu prokurátora resp. za  nevyhovenie protestu prokurátora: 



 

Hlasovanie za vyhovenie protestu prokurátora: 

Za 0  

Proti 7 Baranský Dušan, Bindas Miroslav, Ďuďa Martin, Hurný Peter, 

Mgr. Vaľovčinová Adriana, Lukačin Ján, Sabol Peter 

Zdržalo sa 0  

Neprítomní 2 Mgr. Hajník Martin, Hricová Oľga 

 

 

Hlasovanie za nevyhovenie protestu prokurátora: 

Za 7 Baranský Dušan, Bindas Miroslav, Ďuďa Martin , Hurný Peter, 

Mgr. Vaľovčinová Adriana, Lukačin Ján, Sabol Peter,  

Proti 0  

Zdržalo sa 0  

Neprítomní 2 Mgr. Hajník Martin, Hricová Oľga 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje nevyhovenie protestu prokurátora proti uzneseniu obecného 

zastupiteľstva č. 365/2022 zo dňa 09.08.2022. 

 

 

K bodu 10. Organizácia akcie Rybacích hodov a družobného stretnutia s obcou Kamenná 

Poruba okr. Žilina 

Starosta obce predložil na doplnenie poslancom obecného zastupiteľstva harmonogram akcie 

Dni obce Kamenná Poruba, ktorý vypracoval Mgr Hajník Martin. 

Poslanci prejednali a doplnili tento program o určité body. 

Hlasovanie: 

Za 7 Baranský Dušan, Bindas Miroslav, Ďuďa Martin , Hurný Peter, 

Mgr. Vaľovčinová Adriana, Lukačin Ján, Sabol Peter,  

Proti 0  

Zdržalo sa 0  

Neprítomní 2 Mgr. Hajník Martin, Hricová Oľga 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje program a organizáciu Dni obce Kamenná Poruba. 

 

P. Lukačin Ján poznamenal, že na futbalovom ihrisku je slabá elektrika, že je potrebné aby ju 

skontroloval elektrikár a opravila sa.  

P. Baranský Dušan sa pýta na počet rýb, koľko treba zabezpečiť. Poslanci OZ prejednali 

tento dotaz a navrhli, aby sa zabezpečilo cca 700 až 800 rýb.  

P. Baranský má kontakt na súkromného chovateľa, ktorý by ryby priniesol rovno v deň čiste-

nia a chystania rýb.  



P. Bindas Miroslav sa informoval ohľadom výčapných stánkov, že je potrebné aby boli zabez-

pečené aspoň 3-4, aby ľudia nečakali dlho v rade. Navrhol osloviť športovcov z futbalového 

klubu a členov Matice Slovenskej - miestny odbor Kamenná Poruba, či by mali záujem 

o vlastný výčapný stánok, a osloviť aj súkromných podnikateľov, ktorí by prišli so svojim stán-

kom a predávali by malé občerstvenie, alko a nealko nápoje. Taktiež navrhol aby sa ponúkali 

aj napr. pečené klobásy, langoše.  P. Lukačin Ján odpovedal, že športovci z futbalového klubu 

nechcú mať svoj stánok na nápoje. Poznamenal, že sú všetci ochotní prísť pomôcť čistiť a pri-

praviť ryby. A budú mať aj futbalový zápas a zabezpečia prípravu gulášu. 

Starosta obce informoval, že ryby budú piecť kuchárky zo školskej jedálne.  

P. Sabol Peter navrhol, aby sa zabezpečili nejakí chlapi - napr. z aktivačnej činnosti, ktorí by 

dohliadali na poriadok, usmerňovali hostí kam môžu zaparkovať a dohliadali na celú akciu.  

Starosta navrhol, aby návštevníci z družobnej obce boli na jednom mieste pod stanom. Taktiež 

informoval, že stan, ktorý bol na obci už nemáme, nakoľko pri silnom vetre sa roztrhal v čase 

testovania na Covid-19, preto je potrebné aby sa kúpil nový.  

Starosta informoval o pozvaní starostov a primátora mesta Vranov nad Topľou na Rybacie 

hody.  

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrhy a podnety k akcii rybacích hodov a 

družobného stretnutia s Kamennou Porubou Žilina. 

K bodu 11. Rôzne 

Starosta obce Mgr. Miroslav Janoško informoval poslancov obecného zastupiteľstva, že dňa 

15.12.2023 bola zvolená Rada školy pri MŠ, kde sa schválilo, že rada školy pri MŠ bude mať 

2 členov z poslancov OZ. Nakoľko je potrebné, aby bol nepárny počet členov v rade školy, 

preto navrhuje schváliť iba jedného poslanca do rady školy pri MŠ. Navrhuje p. Oľgu 

Hricovú.  

Hlasovanie: 

Za 7 Baranský Dušan, Bindas Miroslav, Ďuďa Martin , Hurný Peter, 

Mgr. Vaľovčinová Adriana, Lukačin Ján, Sabol Peter,  

Proti 0  

Zdržalo sa 0  

Neprítomní 2 Mgr. Hajník Martin, Hricová Oľga 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje do rady školy pri MŠ p. Hricovú Oľgu. 

 



P. Bindas Miroslav navrhuje, aby sa vytvorila stavebná komisia, ktorá je potrebná na 

kontrolu stavieb v rómskej osade. Ďalej poukázal na stavbu bytovky v rómskej osade, ktorú 

stavia firma. REAL INVEST s.r.o. . Okolo stavby je veľký neporiadok, stavba je v hroznom 

stave, v kanalizačných šachtách sú pohádzané kvádre. . P. Bindas a p. Sabol boli spolu s p. 

Majerčíkom pri stavbe bytovky- upozornili ho na neporiadok, ktorý bol v okolí nových bytov. 

Dali mu podmienku, aby všetko poupratoval a nech sa to neopakuje. Boli aj podnety zo strany 

obyvateľov v rómskej komunite. Všetci poslanci sa dohodli, že po skončení obecného 

zastupiteľstva pôjdu k stavbe nových nájomných bytov na kontrolu, či všetko poupratoval 

a ako stavba vyzerá. Zhotoviteľ a zároveň konateľ firmy p. Majerčík sa vyjadril, že nemá 

projektovú dokumentáciu od stavby. Starosta obce rozprával s p. Majerčíkom, ktorý vravel, že 

projekt stavby má, ale v elektronickej forme P. Sabol Peter informoval, že od Vodárenskej 

spoločnosti a.s. má iba vyjadrenie , ale projekt taktiež od vody a kanalizácie nemá. 

Starosta obce navrhol členov stavebnej komisie - Petra Hurného, Petra Sabola, Martina 

Ďuďu a za predsedu komisie Dušana Baranského. 

Hlasovanie: 

Za 7 Baranský Dušan, Bindas Miroslav, Ďuďa Martin , Hurný Peter, 

Mgr. Vaľovčinová Adriana, Lukačin Ján, Sabol Peter,  

Proti 0  

Zdržalo sa 0  

Neprítomní 2 Mgr. Hajník Martin, Hricová Oľga 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje stavebnú komisiu v počte 4 členov: Predseda komisie –  

Dušan Baranský, člen – Peter Hurný, člen – Peter Sabol, člen – Martin Ďuďa. 

 

K bodu 12. Diskusia 

 

Starosta obce informoval poslancov obecného zastupiteľstva, že s právnikom riešil 

nezaplatené faktúry od p. Obšivana. Právnik za zastupovanie obce tarifnú odmenu- v sume 

320,00€ bez DPH za jeden úkon. Všetci poslanci sa jednohlasne zhodli, že suma je vysoká. 

P. Bindas Miroslav navrhol, aby sa starosta obce ešte raz skontaktoval s p. Obšivanom 

a dohodol si s ním osobné stretnutie, s cieľom nejakej dohody. P. Vaľovčinová Adriana sa 

pýta, kde bol doteraz, ako mohol mať v účtovníctve nezaplatené faktúry z roku 2018 a rozpis 

pohľadávok poslať v roku 2023.  

Starosta obce reagoval, že stavba nie je odovzdaná,  stále sa rieši škola, ktorá má dvojzmennú 

prevádzku, je potrebné mať novú školu, deti nemajú ani telocvičňu, nemajú dostatočne veľkú 

školskú jedáleň. Z Ministerstva školstva, vedy a výskumu aj z Ministerstva financií volajú, že 

či je niečo nové ohľadom odovzdania stavby, keďže peniaze sú pridelené. Starosta obce bude 

kontaktovať právnika, aký spôsob by bol najlepší na urovnanie konfliktu. P. Vaľovčinová 

Adriana sa vyjadrila, že je potrebné eliminovať súdne spory a treba skúsiť sa s ním osobne 

stretnúť a dohodnúť. 

 



Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu ohľadom stavu rozostavanej budovy ZŠ 

v Kamennej Porube. 

 

P. Sabol Peter znova upozornil na večerné prechádzky obyvateľov rómskej komunity, za 

ktorými chodia návštevníci z iných rómskych komunít a narúšajú nočný kľud v dedine. 

Navrhol, aby sa hoci z obecného rozpočtu zamestnali dvaja- traja chlapi, ktorí by 

kontrolovali a robili obchôdzky po obci. Navrhol aj či by nebolo možné aby častejšie chodila 

policajná hliadka po obci, na čo starosta obce zareagoval, že z dôvodu vyťaženosti 

policajných hliadok to nie je možné, že už oslovil s touto myšlienkou riaditeľa PZ VT.  

Ďalej sa pýta na kamerový systém na obecnom cintoríne, ako je otočený, či sníma budovu 

a lavičky, ktoré tam sú. Následne starosta obce ukázal poslancom všetky kamery ako snímajú 

obec. Všetci sa zhodli, že by bolo dobré, aby sa kamerový systém ešte rozšíril o viac kamier.  

 

 

Starosta obce informoval poslancov, že sa stretol s p. Tkáčom Ján a p. Tkáčom Pavlom 

ohľadom odpredaja ihriska obci. Obidvaja sa zhodli, že sú za odpredaj a navrhujú sumu 

10€/m². Starosta oslovil aj p. Tkáča Jozefa, ktorý je tiež vlastníkom pozemku ihriska, ale aj 

okolo ihriska, a či je ochotný odpredať svoj podiel. P. Tkáč Jozef nemá záujem o odpredaj 

svojej časti pozemku. Starosta preto navrhuje osloviť geodeta na výmer časti pozemkov, ktoré 

vlastnia p. Tkáč Ján a p. Tkáč Pavol a v prípade, žeby pozemok p. Tkáča Jozefa zasahoval do 

ihriska, tak sa upraví šírka a dĺžka hracej plochy futbalového ihriska.  

 

P. Hurný Peter upozornil na nešetrné zaobchádzanie s krovinorezmi a kosačkami na 

Tkáčovom dvore zo strany koordinátorov a pracovníkov aktivačnej činnosti, na vysokú 

spotrebu benzínu, silikónu do krovinorezov. Pri poslednej návšteve Tkáčovho dvora bol 

v kosačke čistý benzín  bez oleja, tak na to upozornil koordinátorov.  

 

P. Ďuďa Martin upozornil na zanedbanú a nepokosenú osadu. Vraví, že osada je pokosená 

tak, že určité časti sú pokosené a iné nie, pred niektorým domov áno a pred iným nie. Sťažuje 

sa na koordinátorov. 

 

Starosta obce informoval poslancov o začatí pochovávania na americký spôsob na našom 

obecnom cintoríne. Ešte je potrebné vykopať  a zabetónovať základ a vymurovať múrik na 

náhrobné kamene.  

 

 

K bodu 13. Záver 

 

Starosta obce Mgr. Miroslav Janoško poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie obecného 

zastupiteľstva vyhlásil za ukončené.  

 

Ukončenie zasadnutia: 19:40   hod 

Zapísal: Bc. Dominika Bartková Guregová 

 



 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice:  

 

 Mgr. Vaľovčinová Adriana                                                 ........................................... 

 

Bindas Miroslav                                                         ........................................... 

 

 

 

 

 

V Kamennej Porube, dňa 25.05.2023 

 

                               Mgr. Miroslav Janoško 

                            starosta obce 


